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استان فارساستان فارس

فسا

دیدار معاون استاندار و رئیس پلیس 
در فسا

فرمانده و جمعی از مسئولین انتظامی فسا با معاون استاندار و 
فرماندار ویژه این شهرستان دیدار کردند.

این  در  فارس،  پلیس  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
به  انتصاب  تبریک  ضمن  قسام  محمدهاشم  سرهنگ  دیدار 
مهندس محمدصادق صفرپور به سِمَت فرماندار ویژه فسا، با 
امنیت در فسا به نسبت  ارائه گزارشی اظهار کرد: وضعیت 
به  قابل توجهی دارد و در حال حاضر  تفاوت  قبل،  سنوات 
لطف خداوند متعال و جدیت مسئولین و همراهی مردم، فسا 

جزو شهرستان های امن استان محسوب می گردد.
وی در ادامه با ارائه آمار کشفیات در حوزه های مختلف از 
ابتدای  از  جمله سرقت، کالای قاچاق و مواد مخدر، گفت: 
سال جاری تاکنون، بیش از یک تن و 580 کیلوگرم انواع 
در  میزان  این  که  شده  ضبط  و  کشف  فسا  در  مخدر  مواد 

مقایسه با کشفیات سالانه در ده سال گذشته بی سابقه است.
فرمانده انتظامی فسا به وقوع حوادث جاده ای نیز اشاره کرد 
و افزود: ضروری است که رفع نقاط حادثه خیز خصوصاً در 
حوزه برون شهر به منظور کاهش تلفات جاده ای و حوادث 
و  گرفته  قرار  کار  دستور  در  ویژه  صورت  به  ترافیکی 

اقدامات لازم عملیاتی شود.
سرهنگ »قسام« در بخش پایانی سخنان خود تصریح کرد: 
انقلاب و  به عنوان سربازان  این شهرستان  انتظامی  مجموعه 
امنیت  و  نظم  را در جهت حفظ  تمامی تلاش خود  ولایت، 
اجتماعی با مشارکت آحاد جامعه به کار گرفته است که در 
این راستا، همکاری و همراهی سایر ادارات و نهادهای متولی 

ضرورت دارد.
شهرستان  ویژه  فرماندار  و  استاندار  معاون  دیدار،  این  در 
تحت  کارکنان  و  انتظامی  فرمانده  از  قدردانی  ضمن  فسا 
بودند، گفت:  کار  پای  ایثارگرانه  اخیر  در حوادث  امر که 
کل  معظم  فرمانده  که  است  مؤلفه ای  دو  عطوفت  و  اقتدار 
دو  این  و  فرموده اند  عنوان  پلیس  برای  )مدظله العالی(  قوا 
وجود  شهرستان  انتظامی  مجموعه  بین  بحمدالله  خصوصیت 

دارد.

جهرم

فرمانده انتظامی جهرم:

اصحاب رسانه در ترویج فرهنگ 
پیشگیری نقش موثری دارند

فرمانده انتظامی جهرم در نشست تعاملی با خبرنگاران گفت: 
موثری  نقش  پیشگیری  فرهنگ  ترویج  در  رسانه  اصحاب 

دارند.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از پلیس فارس، سرهنگ 
این  خبرنگاران  با  صمیمانه  جمع  در  رزمجویی  خسرو 
شهرستان از زحمات ارزشمند اصحاب رسانه در انتشار اخبار 
انتظامی و کمک به گسترش سطح آگاهی شهروندان قدردانی 
با اطلاع رسانی صحیح، شفاف و  کرد و گفت: خبرنگاران 
بی طرفانه و همچنین آگاهی بخشی به مردم در ایجاد امنیت 

پایدار بسیار مؤثر هستند.
وی افزود: در سایه اطلاع رسانی صحیح حقایق و واقعیت های 
از  جامعه  دشمنان،  توطئه های  دادن  نشان  همچنین  و  جامعه 

ناهنجاری ها و آسیب های اجتماعی دور می شود.
سرهنگ »رزمجویی« تصریح کرد: هر چقدر سطح شناخت و 
آگاهی عمومی مردم نسبت به قوانین و مقررات بیشتر شود، 
به همان نسبت میزان التزام به قانون گرایی هم بیشتر شده و 

از سطح جرائم و تخلفات کاسته خواهد شد.
دو  و  سازنده  تعامل  بر ضرورت  تاکید  با  انتظامی  مقام  این 
سویه رسانه و پلیس، اظهار داشت: پلیس و اصحاب رسانه دو 
قطب مهم در افزایش احساس امنیت و آرامش عمومی هستند 
که می تواند با تکیه بر این تعامل امنیت، آرامش و آسایش را 

به بطن جامعه تزریق کرد.
در ادامه سرهنگ رزمجویی با تشریح عملکرد و دستاوردهای 
و  امنیت  اهمیت  از  جاری  سال  ماهه   9 در  فرماندهی  این 
کاهش  درخصوص  برنامه ریزی  و  پلیس  ذاتی  مأموریت 
جرائم و ارائه خدمات مضاعف به همشهریان گرامی مطالبی 

را بیان کرد.
سطح  در  انتظامی  اخبار  داشت:  بیان  جهرم  انتظامی  فرمانده 
شهرستان با استقبال مردم روبرو است و مردم علاقه خاصی به 
دنبال کردن حوادث دارند و می طلبد که کلیه اخبار از طریق 
تا مردم در  به مردم اطلاع رسانی شود  ارتباطی رسانه ها  پل 

جریان حوادث انتظامی قرار گیرند.
گفتنی است در پایان این نشست پس از ارائه نقطه نظرات 
پلیس  رئیس  انتظامی،  مسائل  درخصوص  رسانه  اصحاب 
قدردانی  تقدیر  لوح  اهداء  با  خبرنگاران  از  جهرم  شهرستان 

کرد.

کوار

دیدار فرمانده انتظامی کوار 
با دادستان جدید

انتظامی کوار به همراه جمعی از معاونین و روسای  فرمانده 
این  انقلاب جدید  با دادستان عمومی و  پلیس های تخصصی 

شهرستان دیدار و انتصاب وی را تبریک گفت.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از پلیس فارس، سرهنگ 
سید رحمان هاشمی در این دیدار بیان کرد: خدا را شاکریم 
و  اسلامی  جمهوری  مقدس  نظام  برکت  به  و  امروز  که 
مجاهدت خون شهیدان در سنگر خدمتگزاری به مردم هستیم 

و این یک توفیق الهی است که نصیب ما شده است.
شکل  پایدار  امنیتی  تا  بشری  جوامع  تمامی  در  افزود:  وی 
نگیرد بی شک هیچ گونه توسعه ای اعم از فرهنگی، اجتماعی، 
زیرساختی و زیربنایی به وجود نخواهد آمد و در سایه امنیت 
و آرامش است که می توان شاهد رشد و بالندگی یک جامعه 

بود.
فرمانده انتظامی کوار ضمن تقدیر از همکاری دستگاه قضا 
این  الهی  قوه  به حول و  انتظامی، تصریح کرد:  با کارکنان 
مجموعه، خدمتگزار مردم و حامی مظلومان است و با قاطعیت 
با هرگونه هنجارشکنی و مخلان نظم و امنیت برخورد می کند.
در ادامه آقای مجتبی دهقان دادستان جدید شهرستان کوار، 
دستگاه  قدرتمند  و  پرتوان  بازوان  انتظامی  کارکنان  گفت: 

قضا در راستای تحقق عدالت و امنیت هستند.
وی با بیان اینکه یکی از وظایف ذاتی پلیس و دستگاه قضا، 
برخورد با هنجارشکنان و مخلان نظم و امنیت است، گفت: 
در این راه هیچگونه اغماض و مماشاتی نیست و ما هر کجا 
که لازم باشد به صورت 100 درصد از کارکنان انتظامی برابر 

مقررات حمایت می کنیم.

استان بوشهراستان بوشهر

شرکت برق بوشهر با پارک علم
و فناوری خلیج فارس تفاهم نامه 

همکاری امضا کرد

رئیس پارک علم و فناوری خلیج فارس گفت: شرکت توزیع 
از  استفاده  و  پژوهشی  افزایی  هم  برای  بوشهر  برق  نیروی 
تفاهم نامه  پارک  این  در  مستقر  شرکت های  دستاوردهای 

همکاری امضا کرد.
ابوالحسن رزمی نیا در گفت وگو با ایرنا، عنوان کرد: هدف 
به  بخشیدن  شتاب  اجرایی  دستگاه های  با  پارک  تفاهم  از 
جریان تحقیقات و نوآوری، کاربردی کردن نتایج تحقیقات 
استفاده  و  بنیان  دانش  محصولات  تجاری سازی  نوآوری،  و 
دانشجویان،  استادان،  پژوهشی،  و  علمی  مراکز  ظرفیت  از 
نخبگان و نوآوران برای تأمین نیازهای کشور است که در 
راستای سند چشم انداز تولید علم و فناوری بومی و نقشه جامع 

علمی کشور انجام می شود.
وی افزود: در این راستا تفاهم نامه ای یکساله برای تقویت و 
آموزشی،  علمی،  مشترک  فعالیت های  و  همکاری ها  توسعه 
پژوهش های کاربردی و خدمات آزمایشگاهی و مشاوره ای 
با شرکت توزیع برق استان امضا شد که در صورت توافق در 

سال های آینده نیز تمدید می شود.
رزمی نیا عنوان کرد: بر اساس این تفاهم نامه شرکت توزیع 
خدمات  و  محصولات  از  استفاده  بوشهر  استان  برق  نیروی 
دانش بنیان واحدهای فناور مستقر در پارک علم و فناوری 
بوشهر را در پروژه ها و برنامه های توسعه ای خود در اولویت 

قرار می دهد.
همچنین  افزود:  فارس  خلیج  فناوری  و  علم  پارک  رئیس 
و  کاربردی  پژوهش های  از  است  کرده  تعهد  شرکت  این 
کارآفرین واحدهای دانش بنیان که منجر به ایجاد اشتغال و 

نوآوری در این استان می شود حمایت مادی و معنوی کند.
رزمی نیا گفت: در این راستا به زودی فهرستی از دستاوردها 
و خدمات پارک علم و فناوری به شرکت توزیع نیروی برق 
ارائه می شود و پارک علم و فناوری آمادگی  استان بوشهر 
دارد بستر مناسب را برای استفاده شرکت توزیع نیروی برق 
استان از خدمات شرکت های مستقر در این مجموعه فراهم 

کند.
این  به  ارائه خدمات علمی و آزمایشگاهی  وی اضافه کرد: 
شرکت و پیمانکاران معرفی شده براساس استانداردهای علمی 
مورد  نوآورانه  ایده ها و طرح های  از  المللی، حمایت  بین  و 

درباره  مشاوره  فناور،  واحدهای  به  توزیع  شرکت  سفارش 
مشکلات و مسائل شرکت توزیع نیروی برق استان بوشهر 
و  ایده ها  از  حمایت  و  پارک  متخصص  استادان  سوی  از 
طرح های کاربردی مشترک از دیگر تعهدات پارک علم و 

فناوری خلیج فارس در این تفاهم نامه همکاری است.

رئیس پلیس فتا بوشهر خبر داد؛

کلاهبرداری با پوشش خرید خودرو

 
 در بوشهر

فروش  پوشش  با  که  فردی  گفت:  بوشهر  فتا  پلیس  رئیس 
بوشهر  استان  به کلاهبرداری در  اقدام  حواله خرید خودرو، 

کرده بود، دستگیر شد.
با  گفتگو  در  قاسمی  مهدی  سرهنگ  ایلنا،  گزارش  به 
خبرنگاران اظهار کرد: با شکایت تعدادی مالباخته به پلیس 
فتا که ادعا می کردند از طریق آگهی فروش حواله خودرو 
در سایت دیوار، مورد کلاهبرداری قرار گرفته اند، موضوع 

جهت رسیدگی در اختیار کارشناسان ما قرار گرفت.
وی افزود: مالباختگان یک زبان، اعلام می کردند که مورد 
وسوسه و طمع یک آگهی در سایت دیوار قرار گرفته بودند 
که با قیمتی به مراتب پایین تر از بازار، اقدام به فروش حواله 

خرید خودرو می کرد.
پلیس  به  آنها  کرد:  تصریح  بوشهر  استان  فتا  پلیس  رئیس 
خرید  آگهی  فروشنده  با  تماس  از  پس  که  کردند  اعلام 
را  خودرو  پول  از  درصدی  توافقی  شکل  به  خودرو،  حواله 
کلاهبردار  فرد  ادامه  در  و  کرده اند  پرداخت  فروشنده  به 
تماس های  پاسخگوی  دیگر  دیوار،  سایت  در  آگهی دهنده 

آنها نبوده است.
قاسمی اعلام کرد: تعدادی از نخبگان پلیس فتا استان بوشهر 
بر روی این پرونده کار کردند که پس از بررسی حساب های 
فرد  هویت  پلیسی،  اقدامات  و یک سری  بانکی کلاهبردار 
کلاهبردار مشخص و پس از هماهنگی با مقام قضائی متهم 
دستگیر و برای ادامه سیر مراحل قضائی به محاکم ذیصلاح 

تحویل داده شد.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان

استاندار هرمزگان:

صنایع هرمزگان باید به تکنولوژی 
نسل چهارم ارتقا یابد

 
استاندار هرمزگان با تاکید بر لزوم تمرکز بر نیازهای استان 
در تحقیقات دانشگاهی، گفت: تعریف نقش برای دانشجویان 

و پژوهشگران ارتقای صنعتی را به همراه خواهد داشت.
آزاد  دانشگاه  در  حضور  با  دوستی  مهدی  مهر،  گزارش  به 
اسلامی واحد بندرعباس، از نمایشگاه دستاوردهای پژوهشی 
و  دانشجویان  با  مستقیم  طور  به  و  بازدید  دانشگاه  این 

پژوهشگران گفتگو کرد.
وی در آیین تجلیل از پژوهشگران برتر دانشگاه آزاد اسلامی 
در  کرد:  عنوان  جامعه،  تحول آفرینی  در  هرمزگان  استان 
نمایشگاه آثار پژوهشی، شاهد دستاوردهای خوبی بودیم که 
برخی از  آثار به نمایش گذاشته شده با نیازهای استان تناسب 
داشتند بر همین اساس لازم است روی این موضوع تمرکز 

بیشتری معطوف شود.
و  معادن  منابع،  اقلیم،  لحاظ  از  هرمزگان  استان  افزود:  وی 
زمینه های تحقیق و پژوهش دارای تنوع بسیار بالایی است و 
این امر دست پژوهشگران را برای انجام کارهای تحقیقاتی 

بازتر می کند.
برای  عنوان کرد:  هرمزگان،  استان  در  دولت  عالی  نماینده 
به سمت صنایع  باید  اقتصاد  در  پررنگ صنایع  نقش  ایفای 
ارتقا  را  صنعتی  فرآیندهای  و  کنیم  حرکت  چهارم  نسل 
دهیم که این مهم با تعریف نقش برای اساتید، پژوهشگران، 

اعضای هیئت علمی و دانشجویان محقق می شود.
دوستی با اشاره به ظرفیت های کشاورزی استان گفت: اصل 
مهم در توسعه کشاورزی توجه به افزایش بهره وری است و 
خوشبختانه شاهد بودیم که پژوهشگران دانشگاه در پرورش 

بذرهای هیبریدی به موفقیت خوبی دست پیدا کرده بودند.

بندرعباس

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان:

آلودگی نفتی ظرفیت آب بندرعباس 
را به نصف رساند

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان ضمن قدردانی 
از صبوری مردم بندرعباس پس از نوبت بندی آب بندرعباس 
به دلیل آلودگی نفتی و خارج شدن آب شیرین کن از مدار 

بهره برداری از تلاش آبفا برای بهبود وضعیت آب بندرعباس 
خبر داد.

پور در تشریح جزئیات  ایسنا، عبدالحمید حمزه  به گزارش 
آبی  نیاز  جبران  و  بندرعباس  آب شیرین کن  خاموشی 
بندرعباس تصریح کرد: پس از شکستگی خط انتقال نفت و 
آلودگی دریا بلافاصله قبل از رسیدن لکه های نفتی به محل 
آبگیر آب شیرین کن، سایت از مدار خارج شد و خوشبختانه 

هیچ گونه آب آلوده وارد مجموعه نشد.
وی ادامه داد: پس از اطلاع از این اتفاق بلافاصله اکیپ پایش 
و کنترل کیفیت آب و فاضلاب هرمزگان با حضور در محل 
و نمونه برداری از محل آبگیر آب شیرین کن نسبت به پایش 
آب حوضچه اقدام کردند که این روند تا زمان جمع آوری 
ادامه خواهد  محدوده آب شیرین کن  از  نفتی  لکه های  کامل 

داشت.
اینکه در حال حدود حاضر  بیان  با  مدیرعامل آبفا همچنین 
نیمی از نیاز آبی بندرعباس از محل آب شیرین کن یک صد 
هزار متر مکعبی بندرعباس تأمین می شود، خاطرنشان کرد: 
برای جبران نیاز آبی مردم بندرعباس با حمایت و تدابیر و 
و  مجموعه شرکت آب  روزی  شبانه  تلاش  و  جهادی  کار 
فاضلاب و شرکت آب منطقه ای مدیرعامل شرکت مهندسی 
آب و فاضلاب کشور و استاندار هرمزگان با راه اندازی یک 
واحد ایستگاه پمپاژ جدید، ظرفیت انتقال آب از سد افزایش 
تا نیاز آبی بندرعباس جبران و وضعیت آب مرکز استان تا 

زمان راه اندازی مجدد آب شیرین کن پایدار شود.

استان خوزستاناستان خوزستان

رئیس کل دادگستری خوزستان خبر داد؛

بررسی دو هزار و ۷۰۰ تقاضای
عفو زندانیان در خوزستان

 ۷00 و  هزار  دو  گفت:  خوزستان  دادگستری  کل  رئیس 
تقاضای زندانیان محکوم متقاضی عفو با حضور مدیرکل عفو 
و بخشودگی قوه قضاییه در استان، مورد پایش و رسیدگی 

قرار گرفت.
به گزارش ایرنا به نقل آر دادگستری خوزستان، علی دهقانی 
بیان کرد: در راستای رسیدگی و پایش پرونده های زندانیان 
قوه  بخشودگی  و  عفو  مدیرکل  از  استان  سراسر  محکوم 
قضاییه برای حضور در استان دعوت شد تا تقاضای زندانیان 

در این حوزه مورد رسیدگی قرار گیرد.
وی افزود: مدیرکل عفو و بخشودگی قوه قضاییه در همین 
راستا به همراه اعضای کمیسیون عفو استان به مدت سه روز 
با  چهره  به  چهره  به صورت  و  بازدید  استان  زندان های  از 

تمامی زندانیان دیدار کردند.
رأفت  از  و  قرار گرفته  عفو  مشمول  دهقانی گفت: کسانی 
اسلامی و قضایی برخوردار می شوند که واجد شرایط قانونی 
بوده و رضایت شکات و مدعیان خصوصی را اخذ نموده و 
حضور آنها اختلال و خطری در سطح جامعه و نظم عمومی 

ایجاد نکند.

معاون درمان علوم پزشکی اهواز خبر داد؛

آماده باش مراکز درمانی خوزستان
 در پی بحران تنفسی نوزادان

معاون درمان علوم پزشکی جندی شاپور اهواز از آماده باش 
خبر  نوزادان  تنفسی  بحران  پی  در  درمانی خوزستان  مراکز 

داد.
به گزارش مهر، دکتر حبیب حی بر در جمع خبرنگاران در 
افزایش چشمگیر مراجعات اطفال و  با  این خصوص گفت: 
نوزادان با علائم آنفلوانزا و تنگی نفس و با توجه به تکمیل 
اهواز،  ابوذر  درمانی  و  پژوهشی  آموزشی،  مرکز  ظرفیت 
استان  نوزادان  و  اطفال  بخش  دارای  بیمارستان های  تمامی 

خوزستان، به حالت آماده باش کامل درآمده اند.
دکتر داوود شلیل احمدی، رئیس مرکز آموزشی، پژوهشی 
خاطرنشان کرد:  رابطه  این  در  نیز  اهواز  گلستان  درمانی  و 
با تخصیص 10 تخت ویژه، آماده  اهواز  بیمارستان گلستان 

خدمات رسانی به بیماران تنفسی است.
مرکز  رئیس  مهتدی،  احمدرضا  دکتر  خصوص  این  در 
نیز از  امام خمینی )ره( اهواز  آموزشی، پژوهشی و درمانی 
آماده باش کامل این مرکز برای خدمات رسانی به مراجعان با 

علائم تنفسی خبر داد.
شهرستان  سینای  بیمارستان  رئیس  مشکورنیا،  احمد  دکتر 
کارون نیز در این رابطه افزود: این مرکز با تمام توان و با 
استفاده از کلیه ظرفیت، آماده خدمات رسانی به بیماران است.
دکتر علیرضا رفعتی نوایی، رئیس بیمارستان سوانح سوختگی 
طالقانی اهواز در همین رابطه گفت: این مرکز با اختصاص 
15 تخت به بیماران ارجاعی از بیمارستان ابوذر اهواز، آماده 

خدمات رسانی است.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
کهگیلویه و بویراحمد:

جاده پاتاوه به دهدشت استانداردهای 
لازم برای بهره برداری را ندارد

 

 
 
 

و  کهگیلویه  جاده ای  نقل  و  حمل  و  راهداری  مدیرکل 
دهدشت  به  پاتاوه  جاده  بودن  خطرناک  تأیید  با  بویراحمد 
برای  لازم  استانداردهای  فاقد  هنوز  جاده  این  گفت: 
ایمنی در آن رعایت  الزامات  نکات و  بهره برداری است و 

نشده است.
ایرنا  با خبرنگار  عابد محمدی در گفت و گوی اختصاصی 
اظهار داشت: تابلو علائم به میزان کافی در آن وجود ندارد، 
روشنایی تونل ها اجرا نشده و یا ناقص و ضعیف اجرا شده 

است.
وی افزود: جاهایی از این جاده فاقد خط کشی بوده و یا از 
بین رفته است و در برخی نقاط هم آسفالت لایه آخر انجام 

نگرفته است.
و  کهگیلویه  جاده ای  نقل  و  حمل  و  راهداری  مدیرکل 
بویراحمد تصریح کرد: مشکلات زیادی در این جاده وجود 
دارد ولی با همین وضعیت مردم در حال استفاده از آن هستند 

و تلفاتی در پی داشته است.
محمدی عنوان کرد: تا زمانی که تحویل اداره کل راهداری 
و حمل و نقل جاده ای نشده است ما هیچ مسئولیتی در قبال 

این جاده نداریم.
وی ابراز داشت: شرط این اداره کل آن است که تمام مسائل 
ایمنی جاده پاتاوه به دهدشت رعایت شود، چنانچه به نتیجه 
رسیدیم که شرایط را دارد به ما تحویل داده می شود در غیر 
این صورت باید نواقص این جاده را برطرف کنند و سپس به 

راهداری تحویل دهند.
وجود  مسیر  این  در  تونل   1۳ حدود  کرد:  تصریح  محمدی 
دارد و گفتنی است استان دارای بیشترین تونل را در سطح 

کشور داراست.
معاون عمرانی استانداری کهگیلویه و بویراحمد اعلام کرده، 
پایان سال 1۴01  تا  این طرح  انجام شده  برنامه ریزی های  با 

افتتاح رسمی خواهد شد.
رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی 

استان کهگیلویه و بویراحمد عنوان کرد؛

جذب نکردن اعتبارات میلیاردی
۱۱ پروژه کهگیلویه و بویراحمد

و  کهگیلویه  استان  برنامه ریزی  و  مدیریت  سازمان  رئیس 
بویراحمد از جذب نکردن اعتبارات میلیاردی 11 پروژه در 

این استان گزارشی ارائه کرد.
مسئولان  نشست  در  نسب  شهابی  علی  ایسنا،  گزارش  به 
وزارت نفت در یاسوج گفت: سالانه 500 هزار بشکه نفت از 
حوزه گچساران استان کهگیلویه و بویراحمد صادر می شود 
که تا یکی دو سال اخیر سهم این استان از اعتبارات مسئولین 
اجتماعی وزارت نفت صفر بوده اما امسال این موضوع زنده 

شد که انتظار توجه ویژه به این استان داریم.
با  نفت  اجتماعی  مسئولیت  محل  از  پروژه   11 افزود:  وی 
اعتباری بالغ بر ۴۶ میلیارد و 8۳0 میلیون تومان 11 خرداد ماه 
1۴01 توافق و به وزارت نفت ابلاغ شد اما تنها پنج میلیارد و 

550 میلیون تومان گرفته شد.
کهگیلویه  استان  برنامه ریزی  و  مدیریت  سازمان  رئیس 
میلیاردی  سه  اعتبارات  از  کرد:  خاطرنشان  بویراحمد  و 
تخصیص یافته به مصلای باشت، یک میلیاردی تپه شهدای 
گمنام باشت و چهار میلیاردی سالن فرهنگی باشت تنها یک 
هم  میزان  این  که  شد  گرفته  تومان  میلیون   ۳00 و  میلیارد 

مربوط به مصلای این شهر است.
به  تومان  میلیارد  چهار  همچنین  کرد:  تصریح  نسب  شهابی 
حوزه علمیه گچساران تخصیص داده شده که یک میلیارد و 
900 میلیون تومان دریافت شده، دو میلیارد تومان به مصلای 
شهر لیکک تخصیص داده شد که ۷50 میلیون تومان گرفته 
شد و دو میلیارد و 800 میلیون تومان به خوابگاه دانش آموزی 

گچساران تخصیص یافت که حتی یک ریال گرفته نشد.
دوم  باند  به  نقد  اعتبار  تومان  میلیارد   10 اینکه  بیان  با  وی 
ریال  شد که حتی یک  داده  تخصیص  کمربندی گچساران 
هم گرفته نشد، ادامه داد: همچنین برای کمربندی باشد 10 
یافت که یک ریال دریافت  اعتبار تخصیص  میلیارد تومان 

نشده است.
و  کهگیلویه  استان  برنامه ریزی  و  مدیریت  سازمان  رئیس 
محور  به  اعتبار  تومان  میلیارد  پنج  کرد:  عنوان  بویراحمد 
میزان  این  تاکنون  داده شد که  به جیزون تخصیص  لیکک 

اعتبار دریافت نشد.

با توجه به  افزایش سهمیه آرد گناوه  فرماندار شهرستان گناوه گفت: 
موقعیت ویژه گردشگری ضروری است.

به گزارش ایسنا، محمدتقی صفری در جلسه کمیسیون آرد و نان گناوه 
اظهار کرد: در زمینه حمل آرد از کارخانه تا این شهرستان نباید تأخیری 
صورت گیرد و این کالا باید به موقع در اختیار نانوایی ها که پول واریز 
کرده اند، قرار گیرد.وی بیان کرد: پیشنهاد می شود که یک انبار خاص 
آرد در استان بوشهر برای مواقعی که کارخانه ها دچار مشکل و نقص 

می شوند، درنظرگرفته شود تا خللی در روند عرضه نان پیش نیاید.
فرماندار گناوه گفت: آموزش و توجیه نانوایی داران شهرستان گناوه از 
نحوه عملکرد سامانه هوشمند »نانی نو » که در سطح کشور راه اندازی 

شده است، ضرورت دارد.
نانوایی های  از  ونان  آرد  کارگروه  اعضای  و  بازرسان  داد:  ادامه  وی 
از وضعیت  دقیق  بازدید کنند و گزارش  به صورت مستمر  شهرستان 

سهمیه آرد، پخت و مسائل بهداشتی به فرمانداری ارائه دهند.

فرماندار گناوه:
افزایش سهمیه آرد گناوه ضروری است


